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ROA.RM.0002.3.2025.HB 
P R O T O K Ó Ł NR XIII/25 

z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 
z dnia 27 lutego 2025 r. 

 
XIII sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku IX kadencji odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Kamieńsku w godz. 1205 – 1410.  
 
Nagranie obrad  XIII sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku znajduje się pod adresem:  

- https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/9b18e17c-c347-417d-8503-b1ac0113a96d 

 

Na stan 15. radnych obecnych na sesji było 15. 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                                                            Załącznik Nr 1  
 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska – Jarosław Bąkowicz, Zastępca Burmistrza – Sylwia 
Kubicka, Sekretarz Gminy – Agnieszka Rochowska, Skarbnik Gminy – Maria Ozga, ks. mgr Marek 
Latos – Proboszcz Parafii św. Apostołów Piotra i Pawła w Kamieńsku, Adwokat – Michał Król, 
Kierownik MOPS w Kamieńsku – Jacek Pawelec, Kierownik Referatu Inwestycji – Joanna Biegarczyk, 
Kierownik Gminnego Klubiku Dziecięcego w Kamieńsku – Julita Ościk, Kierownik Biura Obsługi 
Mieszkańców – Anna Liszka, Kierownik Referatu Edukacji – Agnieszka Kopcik, Dyrektor Zespołu 
Szkół Ponadpodstawowych w Kamieńsku – Ewa Ziółkowska, Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego – 
Tomasz Jafra, Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej – Dariusz Turlejski, Wiceprzewodnicząca 
Sejmiku Województwa Łódzkiego – Magdalena Spólnicka, Starosta Powiatu Radomszczańskiego – 
Łukasz Więcek, Radni Rady Powiatu Radomszczańskiego: Pani Justyna Siewior-Starczyk, Pan Jacek 
Krupa, Pan Jerzy Kotlewski. 
Ponadto powiadomienia otrzymały media: Dziennik Łódzki – Jacek Drożdż, Radomsko24pl – Ireneusz 
Staszczyk, Gazeta Radomszczańska – Ireneusz Kucharski, Radio Piotrków – info@strefa.fm 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                                                          Załącznik Nr 2 
 
Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.   

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
                                 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Poświęcenie i zawieszenie krzyża na sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kamieńsku. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu Nr XII z dnia 30 stycznia 2025 r. 
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych 
6. Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany WPF na lata 2025-2030; 
2) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025; 
3) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 

Kamieńsk w 2026 roku; 
4) w sprawie współdziałania Gminy Kamieńsk z  Gminą Lgota Wielka w realizacji zadania 

publicznego polegającego na wsparciu osób z zaburzeniami psychicznymi zamieszkałymi na 
terenie Gminy Kamieńsk w zakresie zapewnienia im psychiatrycznej opieki zdrowotnej oraz 
rehabilitacji społecznej, poprzez uczestnictwo w Środowiskowym Domu Samopomocy w Krępie; 

5) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego przebudowy drogi gminnej  
nr 110463E; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 11 obręb Siódemka; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 64 obręb Siódemka; 
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8) w sprawie przyjęcie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół  
i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Kamieńsk za rok 2025, ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat pobieranych przez podmioty, o których mowa w art. 70a ust 3a ustawy z 
dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz form i specjalności kształcenia, na które 
dofinansowanie jest przyznawane. 

8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie obrad. 
 

W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu XIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z proponowanym 
porządkiem obrad.                                                                                                                                   Załącznik Nr 4 

 
punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 
(00:00:04 - 00:02:02) 
 

Otwarcia XIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku dokonał Przewodniczący Rady Łukasz Kęsicki witając 
radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności oraz elektronicznej weryfikacji 
Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15. radnych obecnych jest 15., co stanowi quorum, więc Rada 
może obradować i podejmować uchwały.  
 

punkt 2 
 

Poświęcenie i zawieszenie krzyża na sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kamieńsku. 
(00:02:02 – 00:02:29) 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poinformował, że zgodnie z decyzją Rady (podjętą na ostatniej sesji) 
na sali obrad został powieszony i poświęcony krzyż. Krzyż ten znajduje się na centralnym honorowym 
miejscu, czyli pomiędzy godłem państwowym a herbem naszego miasta. Dodał: „Pragnę poinformować, 
że ten piękny krzyż został ufundowany oraz poświęcony przez Ks. Proboszcza Marka Latosa z parafii pw. 
Św. Piotra i Pawła w Kamieńsku.” 
 

Następnie Przewodniczący Rady zamknął punkt 2. i przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 
 

punkt 3 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
(00:02:29 – 00:02:55) 
 
Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął punkt 3. i przeszedł do punktu 4. porządku obrad. 
 

punkt 4 
 

Przyjęcie protokołu Nr XII z dnia 30 stycznia 2025 r. 
(00:03:00 -00:04:05) 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poinformował, że przedmiotowy protokół został Państwu Radnym 
przesłany na maila, jak również był wyłożony w Biurze Rady Miejskiej i można było się z nim zapoznać. 
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XII z dnia 30 stycznia 
2025 r. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 
ww. protokół został przyjęty jednogłośnie. 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu ze względu na 
kłopoty techniczne z pilotem do głosowania. 
 

W załączeniu do protokołu – protokół z ww. głosowania.                                                                       Załącznik Nr  5 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 4. porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 5.  
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punkt 5 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych 
(00:04:05 – 00:23:16) 
 
Sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji Rady w okresie od 24 grudnia 2024 r.  
do 27 lutego 2025 r., kolejno zdały: 
 

1. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Radna Dorota Kowalska;  
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Radna  
Agata Grzybowska ; 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

3. Przewodnicząca Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich – Radna Anita Smużyńska;  
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poinformował, że Komisja Skarg Wniosków Petycji nie obradowała, 
dlatego nie ma sprawozdania z tejże Komisji. Następnie głos oddał Burmistrzowi Kamieńska  
J. Bąkowiczowi. 
 
Burmistrz J. Bąkowicz podziękował i pogratulował Paniom Przewodniczącym Komisji za rzeczowe  
i dokładne sprawozdania. Podkreślił, że nie trzeba być na tych komisjach, aby wiedzieć, co się na nich 
zadziało i nad czym Komisja obradowała. Dodał: „Widać, że Państwo Radni, pochylacie się nad 
wieloma sprawami i bardzo rzetelnie podchodzicie do pełnienia funkcji i misji Radnego, za co Państwu 
dziękuję. Bo jest to dla mnie duże wsparcie, ponieważ nie wszystko człowiek jest w stanie ogarnąć,  
jeśli chodzi o percepcję całej gminy. Także ja bardzo dziękuję za tak rzeczowe wsparcie.” 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionych sprawozdań. 
 
Szczegółowy przebieg punktu obrazuje nagranie XIII Sesji Rady Miejskiej, które znajduje się pod adresem:  
https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/9b18e17c-c347-417d-8503-b1ac0113a96d 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 5. porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 6.  
 

punkt 6 
 

Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
(00:23:21 - 00:45:31 ) 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz zdał sprawozdanie z działalności między XII i XIII Sesją  
Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Głos w tym punkcie zabrali: 
 

1. Sołtys Sołectwa Ochocice – Monika Kosmala-Witkowska 
 

- w sprawie podziękowania Burmistrzowi Kamieńska J. Bąkowiczowi za zaangażowanie i determinację  
  w sprawie budowy chodnika do Ochocic: „Ja bym chciała, w imieniu Mieszkańców Sołectwa Ochocice,   
  bardzo podziękować za zaangażowanie  w sprawie budowy chodnika do Ochocic. Jest to bardzo ważna   
  sprawa dla mieszkańców, wręcz bym powiedziała od wielu wielu lat priorytetowa. I dziękujemy właśnie  
  za to zaangażowanie,  za tą determinację, Panie Burmistrzu. Dlatego, że dobrze wiemy,  
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że nie poprzestał Pan na jednym piśmie odmownym, że tak powiem. Za to wsparcie oczywiście Pana 
Wicewojewody też proszę podziękować w imieniu mieszkańców. No i oczywiście jesteśmy pełni nadziei, 
mieszkańcy są pełni nadziei, że ta realizacja w końcu dojdzie do skutku. Cóż mógłby jeszcze 
powiedzieć?.. No i po prostu, jeżeli będzie to zrealizowane to znaczy, że problemy niemożliwe również 
można realizować w naszej gminie. Dziękuję bardzo.” 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz podziękował za tak miłe słowa, po czym dodał: „Na pewno nie 
poprzestaniemy, będziemy walczyli o tę jak i inne inwestycje, które zapowiadaliśmy w trakcie kampanii 
wyborczej. Bo taka potrzeba jest. Cieszę się, że też mamy wsparcie zarówno Pani Sołtys, koła gospodyń 
jak i mieszkańców Ochocic. I właśnie też się przyłączam do podziękowań dla Pana Wicemarszałka 
Piotra Wojtysiaka, który jest tutaj dobrym duchem, który nas wspiera przy lobbowaniu na rzecz tej 
inwestycji. Bardzo dziękuję, że Pani Sołtys zwróciła na to uwagę. Bardzo dziękuję.”  
 

2. Radny W. Zbierański 
 

- w sprawie spotkania z właścicielem firmy, która opracowała wizualizację i szczegółową inwentaryzację  
  techniczną budynku byłego WDT-u: „Czy to spotkanie było formalne? Czy to było spotkanie przy jakiejś  
  kawie, w jakimś innym budynku czy w budynku urzędu? Dlaczego są zapraszani tylko radni 
  co niektórzy i urzędnicy? Nie wiem czy to jest prywatny jakiś folwark, czy ktoś zaprasza kogoś kogo   
 chce? Nie wymienił Pan tego spotkania w swoim tutaj sprawozdaniu, więc chciałbym się dowiedzieć.”  
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz podkreślił, że Pan Radny odnosi się do spotkania, które miało miejsce 
w ubiegłym roku. Dodał: „Byli zaproszeni wszyscy radni. Pan siłą rzeczy zaproszenia nie otrzymał, bo 
Pan wówczas radnym nie był. Dlatego na przyszłość proszę się przygotować do pytania. Nie oczerniać 
zarówno mnie jak i radnych. A spotkanie miało charakter otwarty. Odbyło się w tym miejscu gdzie 
siedzimy, mógł przyjść na nie każdy. Było też głośno na ten temat mówione. Skorzystała duża liczba 
zarówno radnych jak i też przyszli urzędnicy, którzy byli związani z tą inwestycją (...).” 
 
Dyskusja 
 
Szczegóły przebiegu dyskusji obrazuje nagranie XIII Sesji Rady Miejskiej, które znajduje się pod adresem:  
https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/9b18e17c-c347-417d-8503-b1ac0113a96d 
 
- w sprawie umowy z firmą Wektor dotyczącej wdrożenia gminnego programu Karta Mieszkańca: „Ile to  
  kosztowało? Jaka była suma na podpisanie tej umowy?” 
 
Kierownik Biura Obsługi Mieszkańców A. Liszka wyjaśniła, że dokładnej kwoty z pamięci nie poda,  
ale zakup całego sprzętu to jest kwota około 5.000 zł. Natomiast miesięczny koszt utrzymania karty  
w pierwszym roku to jest koszt około 1.000 zł netto. 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz dodał, że jeszcze płacimy złotówkę za wdrożenie.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. Następnie w związku z wyczerpaniem punktu 6. przeszedł do 
punktu 7. porządku obrad.  

 

punkt 7 
 

Podjęcie uchwał:  
(00:45:35 – 01:45:34) 
 

1) w sprawie zmiany WPF na lata 2025-2030;  
 

Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła przedstawiony projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
WPF na lata 2025-2030. Głosowało 15 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 10  
2) Uchwała Nr XIII/169/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.02.2025 r. w sprawie zmiany WPF na 

lata 2025-2030 – załącznik Nr 11 
 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025; 
(00:47:57 - 01:04:37) 
 

Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła ww. projekt uchwały. Natomiast szczegółowych informacji,  
co do zmian w załączniku o wydatkach na inwestycje udzielił Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz.  
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 
Radny W. Zbierański zapytał o budowę zbiornika przy ulicy Chopina w Kamieńsku: „Czy Gmina 
Kamieńsk może inwestować w ten zalew, czy tam zbiornik wodny, który będzie dzierżawić? Czy to jest 
zgodne z prawem?” 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz odpowiedział, że tak. Dodał: „Mamy podpisaną umowę na bezpłatne 
użyczenie terenu wraz z wyrażeniem zgody na wykonywanie prac budowlanych na tym terenie. Umowa 
jest zawarta na czas nieokreślony. Może być rozwiązana nie wcześniej niż po upływie 5 lat.” 
 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. Poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. Głosowało 15 radnych.  
„Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 12  
2) Uchwała Nr XIII/170/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.02.2025 r. w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2025 – załącznik Nr 13 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki ogłosił 10 minut przerwy – godz. 1310.  

Po przerwie w godz. 1310 – 1320 Przewodniczący Rady wznowił obrady i przeszedł do kolejnego projektu 
uchwały. 
 

3) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 
Kamieńsk w 2026 roku; 

(01:17:18 - 01:30:38) 
 

Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła ww. projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
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Jako pierwszy głos zabrał Radny G.Wieczorek;  
-w sprawie braku konsultacji kwestii funduszu sołeckiego z sołtysami; 
 
W konsekwencji wywiązała się dyskusja, w której głos zabrali: radny G. Wieczorek, radny W. Zbierański  
i Przewodniczący Rady Ł. Kesicki. 
 

Wyjaśnień i odpowiedzi na poruszane kwestie udzielili: Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz  
i Skarbnik Gminy M. Ozga.  
 
Szczegóły przebiegu dyskusji obrazuje nagranie XIII Sesji Rady Miejskiej, które znajduje się pod adresem:  
https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/9b18e17c-c347-417d-8503-b1ac0113a96d 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. Poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie 
gminy Kamieńsk w 2026 roku. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało  
13 radnych, 1 radny głosował „przeciw”, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania projekt 
uchwały został przyjęty wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 14 
2) Uchwała Nr XIII/171/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.02.2025 r. w sprawie nie wyrażenia zgody 

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Kamieńsk w 2026 roku – załącznik Nr 15 

 
4) w sprawie współdziałania Gminy Kamieńsk z  Gminą Lgota Wielka w realizacji zadania 

publicznego polegającego na wsparciu osób z zaburzeniami psychicznymi zamieszkałymi na 
terenie Gminy Kamieńsk w zakresie zapewnienia im psychiatrycznej opieki zdrowotnej oraz 
rehabilitacji społecznej, poprzez uczestnictwo w Środowiskowym Domu Samopomocy 
w Krępie; 

(01:30:39 - 01:35:20) 
 

Kierownik MOPS w Kamieńsku – Jacek Pawelec omówił ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Głos w tym punkcie zabrał Radny Powiatu Radomszczańskiego Jerzy Kotlewski; 
 

-w sprawie podziękowania Burmistrzowi Kamieńska J. Bąkowiczowi za podjęcie tego szczytnego  
  pomysłu, jak współdziałanie z  Gminą Lgota Wielka w zakresie zapewnienia osobom z zaburzeniami   
  psychicznymi z terenu Gminy Kamieńsk, psychiatrycznej opieki zdrowotnej oraz rehabilitacji  
 społecznej, poprzez uczestnictwo w Środowiskowym Domu  Samopomocy w Krępie. 
 
Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
współdziałania Gminy Kamieńsk z  Gminą Lgota Wielka w realizacji zadania publicznego polegającego 
na wsparciu osób z zaburzeniami psychicznymi zamieszkałymi na terenie Gminy Kamieńsk w zakresie 
zapewnienia im psychiatrycznej opieki zdrowotnej oraz rehabilitacji społecznej, poprzez uczestnictwo 
w Środowiskowym Domu Samopomocy w Krępie. Głosowało 15 radnych. Za przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 16 
2) Uchwała Nr XIII/172/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.02.2025 r. w sprawie współdziałania 

Gminy Kamieńsk z  Gminą Lgota Wielka w realizacji zadania publicznego polegającego na wsparciu osób 
z zaburzeniami psychicznymi zamieszkałymi na terenie Gminy Kamieńsk w zakresie zapewnienia im 
psychiatrycznej opieki zdrowotnej oraz rehabilitacji społecznej, poprzez uczestnictwo w Środowiskowym 
Domu Samopomocy w Krępie – załącznik Nr 17 

 
Szczegóły przebiegu punktu obrazuje nagranie XIII Sesji Rady Miejskiej, które znajduje się pod adresem:  
https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/9b18e17c-c347-417d-8503-b1ac0113a96d 



7 
 

5) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego przebudowy drogi gminnej  
nr 110463E; 

(01:35:20 - 01:40:53) 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego dotyczącego przebudowy drogi gminnej nr 110463E. Głosowało  
15 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt 
uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 18  
 

2) Uchwała Nr XIII/173/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.02.2025 r. w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego dotyczącego przebudowy drogi gminnej nr 110463E – załącznik Nr 19 

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 11 obręb Siódemka; 

(01:40:53 – 01:42:43) 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił przedstawiony projekt uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 11 obręb Siódemka. 
Głosowało 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 
projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Podczas głosowania 1 radny był nieobecny. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 20  
 

2) Uchwała Nr XIII/174/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.02.2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 11 obręb Siódemka – 
załącznik Nr 21  

 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 64, obręb Siódemka; 

(01:42:43 - 01:43:31) 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 64,  
obręb Siódemka. Głosowało 15 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 22  
 

2) Uchwała Nr XIII/175/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.02.2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 64, obręb Siódemka – 
załącznik Nr 23 

 



w sprawie pisma Pana ................................ dotyczącego Honorowego Obywatela Kamieńska,
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8) w sprawie przyjęcie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół  
i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Kamieńsk za rok 2025, ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat pobieranych przez podmioty, o których mowa w art. 70a ust 3a ustawy  
z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz form i specjalności kształcenia, na które 
dofinansowanie jest przyznawane; 

   (01:43:36 - 01:45:34) 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił ww. projekt uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcie planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę 
Kamieńsk za rok 2025, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez podmioty,  
o których mowa w art. 70a ust 3a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz form  
i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane. Głosowało 15 radnych.  
Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został 
przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 24  
 

2) Uchwała Nr XIII/176/25 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 27.02.2025 r. w sprawie przyjęcie planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez 
Gminę Kamieńsk za rok 2025, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 
podmioty, o których mowa w art. 70a ust 3a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz 
form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane – załącznik Nr 25  

 

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął punkt 7.  
i przeszedł do punktu 8. porządku obrad. 
 

punkt 8 
 

Sprawy różne. 
(01:45:34 -02:09:15) 
 

W sprawach różnych głos zabrali: 
 

1. Radny W. Zbierański 
 

-   
   profesora Kazimierza Secomskiego; 
 

Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz i Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki. 
 
- w sprawie nie udzielenia w terminie odpowiedzi na interpelację radnego; 
 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy A. Rochowska. 
 
- w sprawie zaproszenia przedstawicieli firmy FBSerwis na sesję Rady; 
 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki. 
 
- w sprawie interpelacji dotyczącej zabezpieczenia studzienki w m. Gorzędów; 
 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz.  
 

Do kwestii interpelacji radnego W. Zbierańskiego dotyczącej zabezpieczenia studzienki w m. Gorzędów 
odniósł się również Radny K. Krawczyk. 
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2. Radny D. Smużyński 
 

- w sprawie pogardliwych określeń wypowiadanych w kierunku radnych Rady Miejskiej przez 
   radnego W. Zbierańskiego;  
 

Odpowiedzi udzielił radny W. Zbierański. 
 

3. Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki 
 

- w sprawie poinformowania radnych o formie dostarczania korespondencji związanej z organizacją  
   i działalnością Rady Miejskiej w Kamieńsku; 
 

4. Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz 
 

- w sprawie rezygnacji Pani Sylwii Kubickiej z funkcji zastępcy burmistrza; 
 
Burmistrz J. Bąkowicz poinformował, że z dniem 31 stycznia br. Pani Sylwia Kubicka złożyła pisemną 
rezygnację z funkcji zastępcy burmistrza. Pan Burmistrz podkreślił, że po wielu rozmowach z Panią 
Burmistrz nie miał innego wyjścia jak tylko przyjąć tę rezygnację i podpisać zarządzenie odwołujące 
osobę Pani Sylwii Kubickiej z funkcji zastępcy burmistrza – zarządzenie zostanie podpisane z dniem 28 
lutego br.  
W dalszej części swojego wystąpienia Pan Burmistrz podziękował Pani Sylwii Kubickiej za wsparcie  
nie tylko dla burmistrza, ale dla szeregu urzędników Urzędu Miejskiego w Kamieńsku, dla Pana 
Przewodniczącego Rady, dla Radnych, zawsze służąc dobrym słowem radą i pomocą. 
Do podziękowań dołączył się również Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki. 
 

Następnie Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz wspólnie z Przewodniczącym Rady Ł. Kęsickim wręczyli  
Pani Sylwii Kubickiej bukiet kwiatów. 
 
/oklaski na sali obrad/ 
 
Szczegóły przebiegu punktu obrazuje nagranie XIII Sesji Rady Miejskiej, które znajduje się pod adresem:  
https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/9b18e17c-c347-417d-8503-b1ac0113a96d 

 
Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 8.  Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 9. porządku obrad. 
 

punkt 9 
Zakończenie obrad. 
(02:10:20) 
 
Przewodniczący Rady Łukasz Kęsicki podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji  
i zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam XIII Sesję Rady Miejskiej w Kamieńsku  
IX kadencji.” 

 
 

 
Do protokołu (a/a) zostało dołączone nagranie obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku – płyta CD  
 
 
Protokołowała: H. Bąkowicz  

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                Łukasz Kęsicki 

 


